



## المؤتمر السنويّ الأول لرعاية وتربية الطفولة المبكرة

## The First Annual Conference on Early Childhood Education

"The Impact of Disseminating Quality  
Practices on Implementation  
in Early Education Institutions,"

٢٦ - ٢٨ يناير ٢٠٢٥

26 - 28 January 2025

# نبذة عن مؤسسة اونر كود لريادة التدريب التعليمي وخدمات الترجمة

أونر كود لريادة التدريب التعليمي وخدمات الترجمة يقدم حزمة متميزة من التدريب بفضل مستشاريين متميزين يتمتعون بخلفيات أكاديمية ومهنية شاملة يثبتون تفوقهم في تحسين أداء كؤسات التعليم، سواء الجامعات او المدارس مع التركيز على القيم والثوابت والمفاهيم الأخلاقية تطرح الشركة حزمة من البرامج التدريبية والورش المتنوعة التي تهدف تعزيز جودة التعليم وتطوير المؤسسات التعليمية ، وتشمل البرامج التخصصية في القيادة المدرسية ، الطفولة المبكرة ، التطور الشخصي ، التربية الصحية، التربية القانونية، الأمن والسلامة ، مهارات التوظيف، البحوث العلمية، بالإضافة إلى خدمات الترجمة، كما تشمل برامجنا وورشنا التدريبية ورش الموهبة والإبتكار، كما نقدم برامج دعم متخصصة لذوي الاحتياجات الخاصة، والتعليم والتعلم ضمن إطار جودة التعليم بهدف تحسين الأداء الأكاديمي ، والتنمية الشاملة للمؤسسات التعليمية والأفراد، إنضم إلينا في هذه الرحلة نحو التميز المستمر.

## About Honour Code

**The Honour Code for Pioneering Educational Training and Translation Services** offers a distinguished package of training, thanks to exceptional consultants with comprehensive academic and professional backgrounds. They demonstrate their excellence in improving the performance of educational institutions, whether schools or universities, with a focus on values, constants, and ethical concepts. The institution offers a range of specialized training programs aimed at enhancing the quality of education and developing educational institutions, including programs in school leadership, early childhood, personal development, public health, public health workshops, legal awareness, legal education workshops, school safety and security, employment skills, scientific research, and translation services. Our programs also include support for students with disabilities. We also offer specialized programs in teaching and learning, aimed at improving academic performance and comprehensive development of educational institutions. Join us on this journey towards excellence and continuous development.

# نبذة عن المؤتمر

تعدّ أونر كود لريادة التدريب التعليميّ وخدمات الترجمة مؤتمرها التعليميّ الأول لرعاية وتربية الطفولة المبكرة تحت عنوان:

( أثر نشر ممارسات الجودة على التطبيق في مؤسسات التعليم المبكر )

خلال يوميّ 26 و 27 يناير 2025 بمملكة البحرين ويهدف المؤتمر إلى التطرق لتحقيق هدف التنمية المستدامة للطفولة المبكرة، تبادل المعرفة حول عوامل التمكين الرئيسية لوضع سياسات وبرامج رعاية وتربية الطفولة المبكرة عالية الجودة والارتقاء بها، وزيادة وتعزيز الشراكة المتعلقة بالطفولة المبكرة، بالإضافة إلى تطوير مقترحات تطوير أنظمة تدريب المعلمين في مجال الطفولة المبكرة، ويشارك في المؤتمر عدد من الخبراء والمهتمين والباحثين من داخل المملكة، والدول الخليجية والعربية الشقيقة، علاوة على الأجنبية منها، وكذلك اخصائيو تربويون في مجال الطفولة المبكرة، وحقوقيون، والوزارات كوزارة الداخلية، والتشريع القضائيّ، والتنمية الإجتماعية، ووزارة الصحة، فضلاً عن خبراء من وزارة التربية والتعليم والمدارس الخاصة ورياض الأطفال، وأولياء الأمور، ومعاهد التربية الخاصة، والجامعات البحرينية التي أخذت على عاتقها عمل بحوث تربوية متعلقة بالطفولة المبكرة، كما يشمل المؤتمر تكريماً للمدارس الخاصة ورياض الأطفال التي أخذت على عاتقها تأسيس رياض الأطفال منذ عقود طويلة بالمملكة والتي ستقدم قصص نجاحها رغم التحديات لتعم الفائدة للقيادات المدرسية ورياض الأطفال الحديثة، لتحذو حذوهم ويسيروا على نهجهم خطاها سعياً للإرتقاء بعملية التعليم في قطاع الطفولة المبكرة بمملكة البحرين.

ويتضمن المؤتمر بالإضافة إلى جلساته العامة ورش عمل حول مواضيع متعددة تدار باللغتين العربية والإنجليزية ومن بين هذه الورش نذكر على سبيل المثال وليس الحصر: "ورشة تطبيقات الذكاء الإصطناعي في مجال التعليم"، "استراتيجيات التكيف والنجاح VUCA"، "التنشئة النفسية والاجتماعية في الطفولة المبكرة مفتاح النجاح"، و "أساليب واستراتيجيات التدريس للفئات الخاصة في مرحلة الطفولة المبكرة"، و "البيكالوريا الدولية"، كما تسعى هذه الورش لتقديم استراتيجيات فعالة وأدوات فعالة لتطبيق الاستراتيجيات في ميدان قطاع الطفولة المبكرة.

## About the Conference

Honour Code for Pioneering Educational and Translation Services is holding its first educational conference on Early Childhood Education with the theme of The Impact of Disseminating Quality Education Practices on Implementation in Ealy Children Institutions."

The conference will take place on January 26th and 27th, 2025, in the Kingdom of Bahrain. The conference aims to address the achievement of the sustainable development goal for early childhood, exchange knowledge on key enabling factors for setting high-quality early childhood care and education policies and programs, and promote and enhance partnerships related to early childhood. Additionally, it aims to develop proposals for improving teacher-training systems in the field of early childhood education.

The conference will also include an honor ceremony for private schools and kindergartens that have been established in the kingdom for decades and will share their success stories despite the challenges. This aims to benefit school leaders and new kindergartens, helping them follow their example to improve the early childhood education sector in the Kingdom of Bahrain.

In addition to the general sessions, the conference will feature workshops on various topics conducted in both Arabic and English. Examples of these workshops include, but are not limited to "Applications of Artificial Intelligence in Education," "Adaptation and Success Strategies in VUCA," "Psychological and Social Upbringing in Early Childhood: Key to Success," "Teaching Methods and Strategies for Special Needs Children in Early Childhood," and "The International Baccalaureate." These workshops aim to provide effective strategies and tools for implementation in the early childhood education sector.

I hope this meets your needs! If you need any further adjustments, feel free to let me know.

# أهداف المؤتمر

- تحقيق هدف التنمية المستدامة 4.2 وغيره من أهداف التنمية المستدامة المتعلقة بالطفولة المبكرة
- تبادل المعرفة حول عوامل التمكين الرئيسية، ونتائج البحوث الناشئة، والممارسات الجيدة، والابتكارات لوضع سياسات وبرامج رعاية وتربية الطفولة المبكرة عالية الجودة والارتقاء بها.
- زيادة وتعزيز الشراكة والتضامن الاقليميين من أجل قضية الطفولة المبكرة.
- تطوير أنظمة تدريب المعلمين في مجال الطفولة المبكرة

## Conference Objectives:

- Achieving sustainable development goal 4.2 and other related sustainable development goals concerning early childhood education.
- Sharing knowledge on key enablers, emerging research findings, good practices, and innovations to develop and enhance highquality early childhood care and education policies and programs.
- Increasing and enhancing regional partnership and solidarity for the cause of early childhood.
- Developing teacher training systems in the field of early childhood education.

# لا تفوتوا فرصة الانضمام إلى برامجنا التدريبية المتميزة القادمة

- برنامج تمكين الكفاءات المستقبلية، معايير ومؤشرات عالمية.
- برنامج استراتيجيات الجودة والتميز المؤسسي.
- دبلوم القيادة التربوية.

## Don't Miss Our Upcoming Training Programmes

- Empowering Future Competencies , International Criteria and Indicators.
- Quality and Institutional Excellence Strategies Programme.
- Diploma in Educational Leadership.



الاستاذة هالة الجودر  
خبيرة القيادة والتخطيط الاستراتيجي والجودة

**Ms. Hala AL-Jowder**

Educational Leader and expert in  
leadership, strategic planning and quality



المدرّب عصام بدر محمد بدر  
الحائز على موسوعة جينيس

**Mr. Esam Bader Mohammed Bader**  
Guinness Record Trainer

# HONOUR CODE

HONOUR CODE FOR PIONEERING EDUCATIONAL TRAINING AND TRANSLATION SERVICES  
هونر كود لريادة التدريب التعليمي وخدمات الترجمة

+973 3679 7077 +973 33117939

honourcode1@gmail.com honourcode1

